
 

 

Generalforsamling i Ans IF 

Mandag den 24. februar 2020 kl. 19.00 i AIKC 

 

Valg af dirigent. - Anders Laursen.  

Anders kunne fortælle, at mødet var rettidigt indkaldt. 

 

Formandens beretning og visioner/handleplan for fremtiden samt udvalgspersoner for de 

enkelte udvalg. 

Morten Overgaard startede med et minuts stilhed, for at ære vores mangeårige svømmetræner 

Wilfrieds minde. 

Formand Morten Overgaard roste Ans IF`s frivillige for at yde en stor hjælp både i Ans IF og ved 

de arrangementer som Ans IF afholder. 

 

Skatteudvalget er blevet nedlagt. Skaterbanen kan nu frit afbenyttes. Stor tak til “Skatermoms” og 

de andre frivillige som har sikret, at skaterbanen blev anlagt. 

 

Alle idrætsudvalg støtter op om hjælp til Ans IF`s 3 events, nemlig Rally, Pramdragerfest, og 

Tange Sø Festival. Alle 3 events gav flotte overskud i 2019. 

 

Til sidst var der ros til Ans IF`s sponsorer, samt alle de mange ildsjæle der sidder i udvalg, eller 

som er trænere/instruktører, der gør det muligt, at drive Ans IF. 

 

Herefter fik Ans IF`s forskellige sportsudvalg ordet. 

 

E-Sport (Brian) 

E-Sport bliver et nyt tiltag i Ans IF. Der forventes opstart af E-Sport i efteråret 2020. E-Sport 

kommer til at have lokaler i de nye tilbygninger i AIKC. 

Der vil desuden starte et samarbejde imellem E-Sport og Fodboldafdelingen om FIFA-turneringer. 

 

Badminton (Brian for Magrethe) 

Badminton er kommet godt i gang igen. Der er etableret et badmintonudvalg som fungere godt. 

Ligeledes var der ros til klubbens nye badmintontræner. 

Nu er der cirka 30 badmintonspillere, plus dem der benytter sig af Flexbadminton. 

 

 

 

 



 

 

Fodbold (Paw) 

Fodboldafdelingen går godt. 

Der er pt 230 medlemmer fordelt på 3 senior, og 13 ungdomshold. 

Flere af vores ungdomshold samarbejder med vores naboklubber, hvilket fungerer godt. 

Fodboldafdelingen har haft cirka 200 personer med til den årlige Bording Cup. 

Fodboldafdelingen er særdeles tilfredse med det nye materialeskur. Tak til AIKC for etableringen. 

Paw stopper som Formand for Fodboldafdelingen til sommer. Tim bliver ny formand. 

Til sidst opfordrede Paw alle til at komme på LM Transport Arena når klubbens hold spiller 

hjemme. 

 

Svømning (Tom) 

Tom kunne fortælle, at svømmeafdelingen var glade for de nye omklædningsfaciliteter i AIKC. Dog 

kunne man godt have ønsket sig lidt større omklædningsrum. 

Der mangler en børnetræner efter Wilfrieds bortgang. Der er derfor etableret samarbejde med 

Kjellerup om træningen. Der ledes forsat efter en ny træner som kan overtage Ans IF`s børnehold 

permanent. 

 

Søsport (Jørgen) 

Jørgen kunne berette, at der igen i 2019 har været medlemstilgang i søsport. 

Der er pt 107 medlemmer. 

Der har ligeledes været flot tilslutning til de kurser som søsport har afholdt. 

Der er blevet etableret sauna i søsportshuset ved søbredden. En sauna som ikke kun søsport, 

men også vinterbaderne, og MTB nyder godt. Jørgen takkede Nutramin som har sponseret 

saunaen. 

Der bliver i år 2020 opstartet kajakpolo. Udstyret er indkøbt. 

Der er ønske om, at etablerer en ny badebro, som afløser for den badebro som ligger ovre ved 

Ans Sejlklub. 

Der vil i år blive afholdt arrangement ved søbredden 5/9. Alle opfordres til at kigge ned, og deltage. 

 

Tennis (Anders) 

Anders kunne fortælle, at træningen for ungdomsspillerne er stoppet, grundet manglede 

deltagere.  

Bane 2 er i dårlig stand. Dog har det hjulpet, at tennisudvalget har forsøgt at forbedre banen med 

nyt grus, og boret huller, så vand kan synke bedre ned. 

Der har været udskiftning til Tennisudvalget. Anders Jespersen er trådt ud. Henrik Overgaard har 

overtaget pladsen. 

Tennis ønsker at for at få bygget en Padeltennisbane. Udvalget er ved at undersøge mulighederne 

for etablering. 

 

Vinterbadning (Søren) 

Vinterbaderne er glade for de nye faciliteter i Søsportshuset. Ikke mindst saunaen. 

 

 



 

 

Gymnastik (Lotte) 

Der er rekord mange medlemmer i gymnastikafdelingen. 

Der er i 2019 både startet yoga og dansehold op. 

Der afholdes gymnastikopvisning i AIKC 22/3. Alle opfordres til, at kigge ned og se gymnasterne. 

 

Håndbold (Jens) 

Håndbold har fået et nyt udvalg. Udvalget har fået en flot start med flere nye tiltag. Heriblandt brag 

i hallen, og åben håndbold dag. 

Klubbens ungdomshold tager i starten af april til afslutningsstævne. 

Der er pt cirka 100 medlemmer i håndboldafdeling. 

 

Motion/fitness (Trine) 

Motionsafdelingen går godt. Med cirka 400 medlemmer er motionsafdelingen forsat Ans IF`s 

største afdeling. 

Der er startet Crossfit op for de 12-14-årige. 

Motionsafdelingen har sikret, at DGI afholder nogle af deres kurser i AIKC. 

 

MTB (Rene og Jesper) 

MTB har pt cirka 35 medlemmer. 

Spor på Vandværksbakken er blevet laver færdigt. Der er stor tilfredshed med sporet, og ikke 

mindst kommunens hjælp med etableringen. 

Der arbejdes på, at få startet et MTB hold op for uprøvede cyklister. 

 

Skater (Brian) 

Skatteudvalget et nedlagt. Banen bag AIKC vil forsat blive vedligeholdt af Ans IF og AIKC. Banen 

kan fremadrettet blive frit benyttet af alle. 

 

Præmiewhist & Dagidræt. 

Intet indlæg. 

 

Økonomi og kontingenter. 

 

Brian gennemgik Ans IF`s regnskab. Vi kom ud af år 2019 med et tilfredsstillende resultat. 

Der var samlet et overskud på knap 40.000 kroner. Derudover er der hensat 250.000 kroner til 

Tange Sø Festivalen så vi har noget at stå imod med, hvis festivalen f.eks. bliver ramt af regnvejr. 

Ans IF har en imponerende egenkapital på flotte 1.800.000. Kontingenter fastlægges forsat af de 

enkelte sportsudvalg. 

Til sidst roste Brian alle klubbens udvalg for at have styr på økonomien. 

 

 

 

 



 

 

Valg til forretningsudvalg+revisorer. 

 

Morten Overgaard og Trine Lejsgaard var på valg. Morten modtog genvalg. Trine ønskede ikke 

genvalg. Mette Bomholdt blev valgt ind som nyt medlem i forretningsudvalget. 

 

Jørgen og Agner modtog genvalg som Ans IF`s revisorer. 

Anders Laursen blev valgt som revisor suppleant. 

 

Årets udvalg. 

Søsport blev valgt som årets udvalg i Ans IF. 

Medlemsfremgang i søsport. Et kæmpe stykke frivilligt arbejde med etablering af søsportshus, 

badebro, og sauna. Samt optimering af området ved søbredden var begrundelsen for valget. 

Med valget fulgte 10.000 kroner, som søsport kan bruge på deres aktiviteter. 

 

Årets Ans IF`er. 

Lotte Blichfeldt blev valgt som årets Ans IF`er 

Lotte fik ros for medlemsfremgangen i gymnastikafdelingen, samt for etableringen af både yoga og 

dansehold. 

 

Ans IF`s Venner: 

Ans IF`s Venner udlovede igen i år et flot beløb til Ans IF. 

Vennerne har samlet 18.000 ind, som bestyrelsen har delt ud til nogle af vores udvalg. 

I år modtager Tennis, Håndbold, Badminton, og Vinterbadning hver 4.500 kroner. 

Alle kan melde sig ind i Ans IF`s venner. Prisen er 100 kroner om året. 

 

Axel bad om ordet til sidst. 

Axel opfordrede alle til at bakke op om halfesten 28/3. 

 

Herefter blev mødet afsluttet. 


